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In September 2000, the Group was established  in Shenzhen, Guangdong Province.
2000年9月，本集團成立於廣東省深圳市。2000
In October 2001, “Harbor City” was developed. This was the fi rst residential and commercial 
complex developed by the Group.
2001年10月，開發「港灣麗都花園」。這是本集團開發的第一個住宅商業綜合大廈項目。

2001

In September 2002, the design concept of “Quality Residence” in Harbor City pursued by 
the Group was well received by the market and it was awarded the title of Shenzhen Model 
Healthy Residence.
2002年9月，「港灣麗都花園」所倡導的「素質人居」受到市場追捧，獲得「深圳市健康示範
住宅」稱號。

2002

In May 2003, the Group invested in Hong Long Commercial Management Company Limited 
and expanded its business from solely real estate development to leasing and management of 
commercial properties, including ornament materials markets, shopping malls, etc.
2003年5月，集團增資入股鴻隆商業管理有限公司，將本集團的業務範圍由原先的單一的房地產
開發，拓展至商業物業（包括裝飾材料專業市場、購物商場等）的租賃經營和管理。

2003

In May 2004, the Group began to construct Hong Long Plaza, which covers a total area of 170,000 
square meters and is currently a landmark building in Bao’an, Shenzhen.

2004年5月，開發「鴻隆廣場」。該項目總建築面積17萬平方米，現為深圳寶安的地標建築。

In September 2004, the Group acquired 51% equity of Huizhou Yintaida Co., Ltd, which marked an 
important step for the Group to go beyond Shenzhen and seek further development in other parts of 
Guangdong Province.

2004年9月，集團購入惠州市銀泰達實業有限公司51%股權，為在深圳以外廣東省其他地區發展業務
踏出重要一步。

2004

In October 2005, the residential part of Hong Long Plaza was launched for sale and more than 1000 
apartments were subscribed on the fi rst day of pre-sale.

2005年10月，鴻隆廣場的住宅單位開盤反響強烈，逾1000套單位在預售首日就獲得客戶認購。
2005

In December 2006, Gang Long City Shopping Centre, the podium of Hong Long Plaza commenced business, 
anchor tenants included Carrefour, KFC, Pizzahut, Nanguo Cinema and some other well-known companies.

2006年12月，鴻隆廣場的商場裙樓—「港隆城購物中心」盛大開業，該購物中心引入家
樂福、KFC、必勝客、中影南國影院等知名商家。

2006

In February 2007, the Company was listed on the main board of the Stock Exchange (stock code: 1383).

2007年2月，本公司於香港聯合交易所主板上市（股份編號：1383）。2007
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